Cour fédérale Federal Court

JUDICIAL APPOINTMENT

OTTAWA, Ontario, May 6, 2019 - The Honourable David Lametti, Minister of Justice
and Attorney General of Canada, today announced the following appointments:

Panagiotis Pamel, a partner at Borden Ladner Gervais in Montréal, is appointed a Judge
of the Federal Court and a Judge ex officio of the Federal Court of Appeal. Mr. Justice
Pamel replaces Mr. Justice M.M.J. Shore, who elected to become a supernumerary judge
effective March 21, 2018.

Nicholas McHaffie, a partner at Stikeman Elliott LLP in Ottawa, is appointed a Judge of
the Federal Court and a Judge ex officio of the Federal Court of Appeal. Mr. Justice
McHaffie replaces Mr. Justice R. Mosley, who elected to become a supernumerary judge
effective November 4, 2018.

Department of Justice (Canada) News Release

NOMINATION A LA MAGISTRATURE

OTTAWA (Ontario), le 6 mai 2019 - L’honorable David Lametti, ministre de la Justice
et procureur général du Canada, a annoncé aujourd’hui les nominations suivantes :

Panagiotis Pamel, associé chez Borden Ladner Gervais, a Montréal, est nommé juge de
la Cour fédérale et juge d’office de la Cour d’appel fédérale. Le juge Pamel remplace le
juge M.M.J. Shore, qui a choisi de devenir juge surnuméraire a compter du 21 mars 2018.

Nicholas McHaffie, associé chez Stikeman Elliott LLP a Ottawa, est nommeé juge de la
Cour fédérale et juge d’office de la Cour d’appel fédérale. Le juge McHaffie remplace le
juge R. Mosley, qui a choisi de devenir juge surnuméraire a compter du

4 novembre 2018.
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